

Title (en)
Shoe.

Title (de)
Schuh.

Title (fr)
Chaussure.

Publication
EP 0398869 A2 19901122 (DE)

Application
EP 90890157 A 19900518

Priority
AT 119989 A 19890518

Abstract (en)

The shoe (1) has an inner sole (2) made of wood which is divided at least twice, preferably four or five times in the region of the ball of the foot, a strip (12) of elastic material being provided in each case in the region of the joints (11) between the parts (13) of the inner sole (2), which strip is connected to the parts (13). A sole (5), which is attached to the inner sole (2) by bonding or being foamed on, has an upwardly projecting edge (7) which terminates flush with the upper side of the inner sole (2). An upper part (3) is connected to the inner sole (2), edge regions (10) of the upper part (3) being attached which are folded over onto the underside (9) of the inner sole (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Schuh (1) besitzt ein Fußbett (2) aus Holz, das im Ballenbereich wenigstens zweimal, vorzugsweise vier- oder fünfmal unterteilt ist, wobei im Bereich der Trennfugen (11) zwischen den Teilen (13) des Fußbettes (2) jeweils ein Streifen (12) aus elastischem Werkstoff vorgesehen ist, der mit den Teilen (13) verbunden ist. Eine am Fußbett (2) durch Kleben oder durch Anschäumen befestigte Sohle (5) weist einen nach oben vorstehenden Rand (7) auf, der bündig mit der Oberseite des Fußbettes (2) abschließt. Mit dem Fußbett (2) ist ein Oberteil (3) verbunden, wobei auf die Unterseite (9) des Fußbettes (2) umgeschlagene Randbereiche (10) des Oberteils (3) befestigt sind. <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 9/16; A43B 13/08; B29F 1/10

IPC 8 full level
A43B 13/08 (2006.01); **A43B 13/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 13/08 (2013.01); **A43B 13/141** (2013.01)

Cited by
EP1334667A1; EP0628263A1; US5592755A; WO9211779A1; EP3485756A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE DK FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0398869 A2 19901122; EP 0398869 A3 19920527; EP 0398869 B1 19960814; AT 398025 B 19940825; AT A119989 A 19940115;
DE 59010445 D1 19960919; DK 0398869 T3 19961223

DOCDB simple family (application)
EP 90890157 A 19900518; AT 119989 A 19890518; DE 59010445 T 19900518; DK 90890157 T 19900518